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Notulen van de Algemene Ledenvergadering van de VvE Pieter de Hooch gehouden op  
woensdag 22  mei 2013 in appartement Pieter de Hoochstraat 23E in Amsterdam  
  
Aanwezig namens het bestuur:  M.J. Grotenhuis (voorzitter), F.A. Glastra, 
  H. Groeneveld, R.J.A. van Kats en A.J.A. 

Uitterhoeve 
Aanwezig namens Munnik VVE Beheer:  Y. Gouverneur en S. Bakker (notulist) 
Aanwezig aantal stemmen:   351 van de 527 stemmen 
 

 
1. Opening. 
 

De voorzitter opent om 20.10 uur de vergadering en heet de aanwezigen welkom. De 
voorzitter vraagt of alle aanwezige bewoners de presentielijsten hebben getekend. 
  
2. Mededelingen 
 

Er zijn 2 mededelingen: 
 De tuincommissie heeft ervoor gezorgd dat de binnentuin en de voorkant van het complex 

er weer fleurig uit ziet.  

 Er is o.l.v. Janie Groeneveld (hartelijk dank) voor mooie kerstverlichting gezorgd, dit zal dit 
jaar uitgebreid worden.  

 
3. Notulen ALV d.d. 5 mei 2012 
 

Mevrouw Grotenhuis loopt bladzijde voor bladzijde de notulen door. Er zijn geen vragen of 
opmerkingen. De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 
 
4. Financiën 
 

4.1 Balans en Exploitatie 2012 
De heer Groeneveld geeft aan dat de VvE er goed voorstaat met een gezond eigen 
vermogen. Vorig jaar is er een deposito bij de Leaseplan Bank geopend waar rond de € 
95.000,- op is gezet. De heer Groeneveld geeft aan dat het steeds lastiger is om nog 3% 
rente te krijgen. Er zal dit jaar gekeken worden of het mogelijk is om elders tegen de 3% 
rente te vinden.  
 

Het exploitatieoverzicht sluit met een positief resultaat van ruim € 9000,- . De reparaties 
vallende binnen het klein onderhoud zijn binnen de begroting gebleven en ook de kosten 
voor het liftonderhoud zijn lager uitgevallen. Wel zijn de frequentieregelaars van twee lift 
installaties vervangen, welke ten laste van de reserves zijn geboekt. Ook de frequentie-
regelaar van de 3e lift zal waarschijnlijk op korte termijn vervangen moeten worden.  
Daarnaast is er geïnvesteerd in de verlichting van het trappenhuis. Naar verwachting zal er 
een daling in het elektriciteitsverbruik optreden van 123.000 kWh naar 85.000 kWh. Dit 
betekent een besparing van ongeveer € 4000,- per jaar.  
Er zijn afgelopen jaar enkele lekkages geweest waarvoor het eigen risico is belast. 
 

4.2 Verslag kascommissie 
De kascommissie bestond uit de heren Voogt en Van Etten. De heer Van Etten meldt dat de 
kascommissie de jaarstukken heeft gecontroleerd. De heer Van Etten geeft aan dat de 
kascommissie veel vertrouwen heeft in de penningmeester en in Munnik. Er zijn 2 
opmerkingen:  
1. Er is een nieuwe rekening geopend bij de Leaseplan Bank waarop een deposito is 

weggezet. De vraag rijst welke tekenbevoegdheden er bij deze rekening horen. Het is 
belangrijk dat de bevoegdheden van het  administratiekantoor beperkt zijn. De 
kascommissie vindt dat hier meer duidelijkheid in moet komen. 

2. De kascommissie ziet graag dat het MJOP geactualiseerd wordt. 
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De kascommissie adviseert de vereniging van eigenaren de jaarcijfers 2012 goed te keuren 
en decharge wordt verleend aan het bestuur voor het gevoerde financiële beleid in 2012. 
 

4.3 Meerjarenplan en Begroting 2013 
De begroting is aangepast aan de werkelijke bestedingen en prijsstijgingen. Ondanks de 
aanpassingen wordt er voorgesteld om de servicekosten gelijk te houden. De post 
verzekering gaat omhoog, mede wegens een gedwongen overstap naar een nieuwe 
verzekeraar en verhoging van de assurantiebelasting. Het punt verzekeringen zal bij 
agendapunt 5 verder behandeld worden. De elektrakosten zijn lager uitgevallen,  daar de 
VvE  € 3960,- terug heeft ontvangen.  
 

Mevrouw Wiesman geeft aan dat haar eigen voordeur er erg armoedig uit ziet. Ze vraagt zich 
af of daar iets aan gedaan kan worden. Daarnaast heeft ze ook barsten in het schilderwerk 
buiten op haar vensterbank. De heer Uitterhoeve zegt dat het algemene beeld van het 
schilderwerk er nog goed uit ziet. Op het meerjarenplan staat het buitenschilderwerk in 2015 
op de planning.  
Mogelijk dat Theo de klachten kan inventariseren om het zodoende als klein onderhoud te 
kunnen uitvoeren. De heer Uitterhoeve benadrukt dat wanneer meer bewoners dit soort 
klachten hebben, dat zij hiervan melding moeten maken bij het bestuur. Op deze manier kan 
het bestuur inzichtelijk gemaakt worden welke problemen en klachten er zijn. De voorzitter 
geeft aan dat hiervan een korte publicatie zal volgen in een volgende nieuwsbrief. 
 

De heer Groeneveld geeft aan het MJO P te willen laten actualiseren. Onverwachte zaken, 
zoals het vervangen van de frequentieregelaars in de liften, geven thans nog teveel 
onzekerheid. 
 

Mevrouw Wiesman vraagt waar een frequentieregelaar voor dient. De heer Gouverneur 
antwoordt dat een frequentieregelaar ervoor zorgt dat de lift in snelheid gelijkmatig start en 
stopt op het juiste moment.  
 

4.4 Voorstel hoogte servicekosten 
De heer Groeneveld stelt voor de servicekosten gelijk te houden. Er zijn geen vragen.  
_________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 

 

De heer Gouverneur onderbreekt de vergadering met de mededing dat er een volstrekte 
meerderheid inclusief volmachten thans aanwezig is om rechtsgeldige besluiten te kunnen 
nemen. Echter, voor agendapunt 6 dient er een gekwalificeerde quorum van tweederde van 
het totaal uit te brengen stemmen vertegenwoordigd te zijn om voor dit punt een 
rechtsgeldig besluit te kunnen nemen. Dit quorum is thans niet bereikt. De heer Gouverneur 
stelt voor om enkele woningen langs te gaan om te vragen indien men al de gedurende de 
vergadering bereid is om een volmacht af te geven om alsnog tot het gekwalificeerde 
quorum te kunnen komen. 
 

De heer Gouverneur verlaat de vergadering en de voorzitter vervolgt de vergadering met het 
volgende agendapunt. 
__________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 

 

5. Verzekeringen 
 

De heer Uitterhoeve geeft aan dat er de afgelopen jaren forse waterschades zijn geweest. 
Omdat het een structureel probleem begon te worden, heeft de verzekeraar besloten 
hiervoor een afgevaardigde ter gesprek langs te sturen. Als oorzaak worden een slechte 
kwaliteit koppeling in de leidingen gesteld genoemden. Dit is geen uniek gegeven en komt in 
meerdere complexen in Amsterdam voor. Desalniettemin is het erg vervelend en heeft Avero 
Achmea besloten om waterschades in de polis te gaan uitsluiten, daar zij – met de door hun 
vastgestelde oorzaak - een waterschade zien als voorzienbaar incident. In formele zin staat 
de Avero Achmea hiertoe in haar recht. Via Munnik is er aanbieding binnengekomen voor 
een opstalpolis inclusief waterschades bij de firma Meijers. Het bestuur heeft ondanks de 
hogere premie en eigen risico besloten om de polis over te sluiten om zodoende dekking te 
kunnen blijven vinden bij waterschades. De voorzitter benadrukt  dat de verzekering een  
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standaard opstalverzekering voor het gehele pand betreft. Voor aanvullende materiele 
schade welke kam ontstaan bij schade is het voor de eigenaar handig om een zogenoemde 
eigenaarsbelang naast de inboedelverzekering af te sluiten. Deze verzekering dekt de 
nagelvaste verbeteringen in het appartement, bijvoorbeeld  een luxe keuken, badkamer, 
houten vloeren en plavuizen. 
De heer Nieuwenhuijs vult aan dat dit ook wel een meerwaardepolis wordt genoemd.  
 

De heer Loot vraagt welk probleem zich in de waterleidingen waar bevindt. De heer 
Uitterhoeve zegt dat het moeilijk te achterhalen is, daar alles in het beton gegoten zit. De 
leidingen zijn aan elkaar vast gelast, en de laspunten vormen thans de zwakke punten. Door 
spanning op dit punt kan er een breuk ontstaan. De heer Nieuwenhuijs bevestigt dat het 
inderdaad de lasnaden zouden moeten zijn. Door zetting en krimping kan een scheur of 
breuk ontstaan, hetgeen lekkage oplevert. Helaas kun je niet direct bij de leiding komen, 
daar deze diep in het beton zetten. Een eventuele optie zou kunnen zijn om een sleuf van 
ca. 5 centimeter te frezen om daar nieuwe leidingen in te leggen. Bij de heer Nieuwenhuijs 
zelf is er een kunststof leiding door de huidige leiding getrokken, waarbij hij ook een 
separate boiler in de keuken heeft laten plaatsen. De voorzitter vraag of de heer 
Nieuwenhuijs zijn ervaringen en suggesties eventueel op papier wil zetten, om als handvat te 
kunnen dienen voor de leden. De heer Nieuwenhuijs geeft aan hiertoe bereid te zijn. 
 

De heer Uitterhoeve geeft aan dat het belangrijk is om bij schade goed en duidelijk met de 
loodgieter te overleggen welke herstelmogelijkheden er zijn. Over het algemeen wordt er 
namelijk direct hak- en breekwerk voorgesteld, maar er zijn ook alternatieven. Belangrijk is 
dat eerst de lekkage wordt gestopt om dan na te denken over herstel. Hij geeft aan erg 
tevreden te zijn over de firma Marin Breman op de Hobbemakade.  
 

De heer Bakker geeft aan ook schade gehad te hebben en hij heeft de leidingen laten 
omleggen. De heer Uitterhoeve geeft aan dat geen enkele schade hetzelfde is en dat er per 
schadegeval gekeken dient te worden wat de beste oplossing is. 
 
6. Noodverlichting 
 

De heer Van Kats legt in het kort nogmaals uit wat het voorstel m.b.t. de noodverlichting is. 
De kosten van het plaatsen van de noodverlichting zal € 3.881,43 excl. BTW bedragen. De 
heer Van Kats geeft aan dat in hotels en in kantoorgebouwen noodverlichting verplicht wordt 
gesteld. Bij woongebouwen is dit (nog) niet het geval. Echter, uit veiligheidsoverweging stelt 
het bestuur thans voor om noodverlichting aan te brengen. Wanneer de stroom uitvalt in het 
gebouw, dan zal automatisch de noodverlichting ingeschakeld worden. Mevrouw Scheltens-
Nak vraagt zich af hoe dat werkt. Uitgelegd wordt dat er een accu in de noodverlichting zit, 
welke bij stroomuitval 3 branduren garandeert. Zodoende kan iedereen bij calamiteiten het 
gebouw veilig verlaten.  
 
7.Voorstellen kandidaat bestuursleden 
 

Mevrouw Tholen stelt zich voor en geeft aan wat volgens haar de actiepunten binnen het 
bestuur zullen zijn. De voorzitter bedankt mevrouw Tholen. 
De heer Nieuwenhuijs stelt zich eveneens voor. Er wordt wel aangegeven dat zijn woning te 
koop staat en zijn bestuursschap daarmee niet voor een langdurige periode zal zijn . De heer 
Nieuwenhuijs geeft aan dat hij niet denkt dat het zo’n vaart zal lopen, vandaar dat hij toch 
graag tot het bestuur wil toetreden. De voorzitter bedankt de heer Nieuwenhuijs. 
 
8. Stemmen over aangemelde beslispunten 
 

1.   Jaarrekening 2012 
De jaarrekening wordt unaniem goedgekeurd. 
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2.  Begroting 2013 
De begroting wordt unaniem goedgekeurd. 
3.  Hoogte service kosten 
De hoogte van de servicekosten wordt unaniem goedgekeurd. 
4.  Noodverlichting 
De noodverlichting wordt met 5 stemmen tegen aangenomen. 
5.  Verkiezing nieuwe bestuursleden 
De kandidaatstelling van beide leden wordt met een meerderheid van stemmen 
aangenomen. 
 
9.Rondvraag 

 

 De heer Van Etten geeft duidelijk aan dat hij het belangrijk vindt dat alle 
appartementseigenaren of op de vergadering verschijnen of via het volmacht formulier 
aangeven waar ze voor stemmen. Al is het alleen maar om dank te betuigen aan het 
bestuur. De vergadering antwoordt met een applaus. 

 Mevrouw Jonk vraagt zich af wie welke functie gaat bekleden in het nieuwe bestuur.  De 
heer Uitterhoeve wordt voorzitter en de overige functies worden in overleg verdeelt 

 Mevrouw Tholen vraagt zich af hoe het zit met de geplande rondleiding door het 
gebouw. De heer Uitterhoeve zegt dat het een zeer interessant gebouw is en hij een 
dergelijke excursie gaat organiseren waarbij bewoners een rondleiding krijgen achter de 
schermen van ons gebouw. Er volgt een discussie over wie wel en niet kan op welk data. 
De heer Uitterhoeve zegt dat hij er samen met Theo voor gaat zorgen dat iedereen een 
briefje in de bus krijgt met de informatie en de data. 

 De heer Bakker vraagt of er weleens aan vervanging voor Theo is gedacht. Theo wordt 
toch ook ouder en hij maakt zich zorgen of hij het nog wel aankan. Het bestuur geeft 
aan hierover een gesprek aan te gaan met Theo. 

 Mevrouw Biggelaar vraagt zich af het gebouw bestand is tegen de bouw van de 
Boerenweteringgarage.  Er kan nooit 100% garantie gegeven worden, maar er wordt 
niet verwacht dat het een groot risico met zich meebrengt.  

 Mevrouw Kramp vraagt of er informatie is over de parkeergarage onder de garage van 
de VvE. De heer Groeneveld geeft aan dat het nog niet bekend is wat hiermee gaat 
gebeuren. Wellicht dat het verkocht gaat worden aan een belegger. 

 Mevrouw Wiesman vraagt of er onderhoud wordt gepleegd aan de binnentuin. Het 
onderhoud wordt door de tuincommissie gecoördineerd. 

__________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 

 

Gedurende de rondvraag is de heer Gouverneur wedergekeerd tot de vergadering. 
De heer Gouverneur meldt dat er voldoende volmachten uitgegeven zijn om alle besluiten 
rechtsgeldig te kunnen verklaren conform het voorschrift in het modelreglement. De 
uitkomst van de volmachten zijn verwerkt in de totale stemming. 
__________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 

 

10. Sluiting en borrel 
 

De heer Uitterhoeve bedankt het huidige bestuur en meldt dat er op een gepaste wijze op 
een later moment afscheid genomen zal worden. Extra aandacht is er voor de twee nieuwe 
bestuursleden: De heer Nieuwenhuijs en mevrouw Tholen. 
 

Er volgt een applaus. 
 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur en bedankt de aanwezigen voor hun komst. 


































